
Gorzów Wielkopolski, dn. 10.06.2024 

Agnieszka Cierach 

Radna Rady Miasta  
Gorzowa Wielkopolskiego 

Prezydent Miasta  
Gorzowa Wielkopolskiego 
Jacek Wójcicki 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego 
Roberta Surowca 

 

 

Interpelacja 

W sprawie przepustu i chodnika z Osiedla Europejskiego do sklepu Dino 

 

Zwracam się z prośbą o wykonanie przepustu w celu położenia chodnika na trasie           

z Osiedla Europejskiego do sklepu Dino – nie zostało to wykonane w czasie prac związanych 

z wykonaniem kanalizacji deszczowej wzdłuż ulicy Ryskiej. Na chwilę obecną mieszkańcy 

poruszają się wydeptaną ścieżką, na końcu której znajduje się rów, który należy przeskoczyć. 

 

 

 

 

Serdecznie dziękuję. 

Agnieszka Cierach 

 



 


